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ªcoala Gimnazialã “Eliza
Opran” din Iºalniþa , cu peste 350
de elevi ºi preºcolari, este bene-
ficiara unui proiect de anvergurã,
prin folosirea unor panouri foto-
voltaice, care reduc simþitor cos-
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turile consumului de energie, de
acest lucru beneficiind ºi comu-
nitatatea localã. În foarte scurt
timp, unitatea de învãþãmânt poa-
te deveni prosumator. Proiectul,
cel mai mare de acest fel din þarã,

pentru ºcolile din mediul rural,
este realizat în parteneriat de Ad-
ministraþia publicã localã,  compa-
niile OMV Petrom ºi “Viitor
plus”. Suma totalã destinatã pro-
gramului este de 360.000 de lei.
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Anunþul iniþial fãcut pe 6 februarie a.c.
a stârnit o curiozitate planetarã. Jurna-
listul Tucker Carlson, apropiat al lui Do-
nald Trump, a anunþat cã îi va lua un
interviu lui Vladimir Putin. „Suntem aici
pentru a-l intervieva pe preºedintele
Rusiei, Vladimir Putin”, a mãrturisit
fosta vedetã a Fox News, de unde a fost
dat afarã, în urma unui scandal imens,
despre care s-a vorbit destul, pentru ca
acum sã-ºi valorifice producþia jurnalis-
ticã pe platforma „X”. Originar din San
Francisco, Tucker Carlson vine dintr-o
familie din mediul jurnaliºtilor ºi exper-
þilor americani în politica externã ºi in-
ternã, mai exact este fiul lui Richard Car-
lson, fostul director al postului „Vocea
Americii”, în timpul administraþiei Rea-
gan, convins cã rãzboiul din Ucraina pu-
tea fi evitat. ªi-a început cariera de jur-
nalist pentru un cotidian conservator
„Weekly Standard”, înainte de a trece la
CNN în anii 2000, în calitatea de co-
gazdã a emisiunii „Crossfire”. Mai târ-
ziu a avut propria emisiune „Tucker” pe
MSNBC, precum ºi „Tucker Carlson
Tonight” la Fox News, de unde cum spu-
neam a fost concediat. În emisiunile „Tu-
cker Carlson” dezbãtea subiecte îndrã-

Proiectul, care a început în
urmã cu câteva luni, a început
sã-ºi arate eficienþa. “La moni-
torizãrile fãcute pe consumul
din lunile decembrie 2023 ºi ia-
nuarie 2024, când soarele nu a
fost foarte puternic, am înre-
gistrat o scãdere semnificativã
a sumelor plãtite pentru consu-
mul de energie electricã, unde-
va la 25%. Avem ºi Grãdiniþa,
avem ºi sala de sport, care
sunt beneficiare ale acestui pro-
gram, la care se adaugã ºi ilu-
minatul stradal, practic întrea-
ga comunitate este beneficiarã.
Înainte de punerea în funcþiu-
ne a acestui sistem plãteam,

ªcoala Gimnazialã “Eliza Opran” din Iºalniþa,
beneficiara celui mai mare program din

România pentru utilizarea panourilor solare
ªcoala Gimnazialã “Eliza Opran” din Iºal-

niþa , cu peste 350 de elevi ºi preºcolari,
este beneficiara unui proiect de anvergu-
rã, prin folosirea unor panouri fotovoltai-
ce, care reduc simþitor costurile consumu-
lui de energie, de acest lucru beneficiind
ºi comunitatatea localã. În foarte scurt

lunar, cca. 6.000 de lei pe fac-
tura energiei electrice consuma-
te. Acum, pentru ianuarie, am
avut de achitat undeva la 4.000
de lei.  Economiile rezultate vor
fi redistribuite pentru realizarea
altor investiþii în educaþie, în
principal. Tot ceea ce se vede
este rezultatul implicãrii autori-
tãþilor locale: administratorul
public al comunei, Ovidiu Flori, 
primarul Tiberiu Dascãlu, con-
silierii locali. Despre mai multe
detalii tehice vã vor vorbi repre-
zentanþii firmelor partenere”, a
precizat prof. Carmen Veliºcu,
director al ªcolii Gimnaziale
“Eliza Opran” din Iºalniþa.

Investiþia de la Iºalniþa -
560.000 de lei

Unul dintre parteneri este
OMV Petrom, iar reprezentantul
acestuia, Ionuþ Ciubotaru, a men-
þionat : “Cunosc instituþiile de
învãþãmânt preuniversitar din
aceastã zonã, mai ales aceastã
ºcoalã. Ne bucurãm cã putem
sprijini un acest proiect ºi spe-
rãm ºi în implicarea altor ºcoli.
Compania pe care o reprezint este
cea mai mare pe acest domeniu,
anul trecut având o putere insta-
latã de 2 gw/h pentru energia
regenerabilã. Mai avem proiecte
importante în Dolj ºi Gorj”. La

rândul sãu, Alexandru Dumbra-
vã, din partea “Viitor Plus” , a
specificat : “Susþinem sustena-
bilitatea pe o lungã perioadã de
timp, cu impact pe termen mare,
atât în planul educaþional, cât ºi
în cel comunitar. La Iºalniþa a
fost ceva extraordinar, fiind cel
mai mare proiect din þarã, pe zona
ruralã. Valoarea investiþiei este de

560.000 de lei, prin amplasarea
a peste 350 de panouri solare,
puterea instalatã fiind de 163 kw/
h. Se apropie sezonul de varã,
iar energia solarã poate fi ºi mai
bine folositã. Unitatea de la Iºal-
niþa poate deveni ºi prosumator.
Toate ºcolile din mediul rural pot
depune proiecte, care vor fi atent
analizate”.

timp, unitatea de învãþãmânt poate deveni
prosumator. Proiectul, cel mai mare de
acest fel din þarã, pentru ºcolile din mediul
rural, este realizat în parteneriat de Admi-
nistraþia publicã localã,  companiile OMV
Petrom ºi “Viitor plus”. Suma totalã desti-
natã programului este de 360.000 de lei.

gite conservatorilor ºi pentru asta a fost
deja în centrul multor controverse în
þara sa. Bun orator, dacã nu chiar desã-
vârºit, cu o fizionomie plãcutã, dupã des-
pãrþirea de Fox News a coborât nivelul
invitaþilor –aºa se spune- ºi chiar a te-
melor abordate. A continuat sã facã au-
dienþã. Nu puþine zvonuri, cum se obiº-
nuieºte, au agrementat vizita lui Carlson
în Rusia, mergându-se pânã la insinua-
rea –realmente neverosimilã- cã ar fi fost
în posesia unei scrisori din partea lui
Donald Trump destinatã lui Vladimir
Putin. Realitatea certã, de acum ºtiutã,
este cã s-a aflat la Moscova pentru a-l
intervieva pe liderul de la Kremlin. Ceea
ce a ºi reuºit. „Jurnaliºtii strãini vin în
Rusia în fiecare zi”, a declarat purtãto-
rul de cuvânt al Kremlinului, Dmitri Peº-
kov. Se spune cã anul trecut Tucker
Carlson încercase inoperant acelaºi de-
mers, dar potrivit lui a avut piedici chiar
din partea guvernului american. Prezen-
tatoarea CNN, Abby Phillip, l-a acuzat
pe Tucker Carlson „cã nu este jurna-
list, nici mãcar aproape de a fi jurna-
list. Ci un fost angajat al canalului
care a fost gãsit vinovat cã ar fi folosit
informaþii incorecte cu privire la sub-

iectele abordate în emisiuni”. Existã ºi
o invidie profesionalã, ca peste tot. Pe
vremea în care avea cea mai urmãritã
emisiune la Fox News a fost criticat pen-
tru cã a pus sub semnul întrebãrii efi-
cienþa vaccinurilor ºi a alimentat divi-
ziunile rasiste în rândul populaþiei ame-
ricane. Când Joe Biden a numit douã
femei, în funcþie de comandã militarã,
conferindu-le gradul de general de 4 ste-
le, fostul star de la Fox News a declarat
cã feminizarea gradelor a fãcut din ar-
mata americanã o glumã: coafuri noi ºi
uniforme de maternitate. Discuþia pro ºi
contra demersului profesional al unui
jurnalist cu contur, formator de opinie
în SUA, va continua cu siguranþã dupã
publicarea interviului menþionat (inclu-
siv pe site-ul preºedintelui Vladimir Pu-
tin), programat astã-searã în prime-time
în SUA (ora 18.00 la Washington) pe
site-ul ºi contul Twitter al lui Tucker.
Orice anticipare este hazardatã. A avut
însã Tucker Carlson un monolog inte-
resant, premergãtor interviului, luat la
Kremlin, în care între altele a spus: „Li-
bertatea de exprimare este dreptul nos-
tru din naºtere. Nu ne poate fi luat,
indiferent cine este la Casa Albã(...).

Nu suntem aici pentru cã îl iubim pe
Vladimir Putin, ci pentru cã iubim SUA
ºi vrem sã rãmânã libere ºi prospere.
Ne-am plãtit singuri deplasarea, nu am
luat bani de la guvern sau de la vreun
grup ºi nici nu le vom cere oamenilor
sã plãteascã pentru a vedea interviul:
îl puteþi vedea needitat pe site-ul meu.
Spre lauda sa, Elon Musk a promis sã
nu blocheze accesul la interviu pe plat-
forma „X”. Îi mulþumesc pentru
asta(...). Nu vã îndemn sã fiþi de acord
cu ceea ce ar putea spune Vladimir
Putin în acest interviu. Însã vã cerem
sã-l urmãriþi. Trebuie sã ºtiþi cât mai
mult, iar apoi ca niºte cetãþeni liberi,
nu ca niºte sclavi, veþi putea decide”.
De la faimoasa jurnalistã italianã, Oriana
Fallaci, stinsã din viaþã în 2006, fostã
corespondentã de rãzboi în Vietnam,
Orientul Mijlociu, America de Sud, do-
tatã cu un curaj feroce ºi o mare deter-
minare, care a fãcut mari interviuri, în-
tre alþii cu Yasser Arafat, Golda Meir,
Haille Selasie (Împãratul Ethiopiei), Deng
Xiaoping, Henry Kissinger, un jurnalist
de anvergura ºi forþa de seducþie a lui
Tucker Carlson, n-a mai cunoscut pei-
sajul presei internaþionale.
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ANUNÞ GRATUIT (maximum 15 cuvinte)

TALONUL - CONTRACT DE MICÃ PUBLICITATE NR:  .................

Cãtre S.C. ED PRESS COM S.R.L.

Vineri, 9 Februarie 2024

   TREBUIE PREZENTAT TALONUL DIN ZIUA ÎN CARE SE FACE SOLICITAREA
   VALABIL NUMAI PENTRU PERSOANE FIZICE ªI ABONAÞI PERSOANE FIZICE
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Semnãtura:..........................................

Subsemnatul.................................................................................
Domiciliat în ...........................................................................
Posesor al B.I. Seria ........ Numãrul...............................
vã rog sã publicaþi urmãtorul anunþ în ziarul dumneavoastrã, la
rubrica ...................................... la data de ....................
asumându-mi responsabilitatea conþinutului:

ANUNÞ!
S.C. AGP VECTORIAL TRADE S.R.L. prin OBROCEA

PAUL ªTEFAN anunþã publicul interesat asupra depunerii soli-
citãrii de emitere a acordului de mediu pentru proiectul „CON-
STRUIRE HALÃ PRODUCÞIE LICHIZI DE PARBRIZ
PARTER”, propus a fi amplasat în jud. Dolj, com. Carcea,
sat. Carcea, str. Atena, nr. 1.

Informaþiile privind proiectul propus pot fi consultate la sediul
Agenþiei pentru Protecþia Mediului Dolj, Craiova, str. Petru Rareº
nr. 1, jud. Dolj, adresã de internet http://apmdj.anpm.ro ºi la
sediul S.C. AGP VECTORIAL TRADE S.R.L. prin OBRO-
CEA PAUL ªTEFAN (jud. Dolj, com. Carcea, sat. Carcea,
str. Atena, nr. 1) în zilele de luni-joi, între orele 8:00-16:30 ºi
vineri între orele 8:00-14:00.

Observaþiile publicului se primesc zilnic la sediul A.P.M. Dolj,
Craiova, str. Petru Rareº, nr. 1, jud. Dolj, fax: 0251/419 035, e-
mail: office@apmdj.anpm.ro.

Ungureanu Elena anunta publicul interesat asupra depunerii soli-
citarii de emitere a acordului de mediu pentru proiectul ”Construire
imobil S+P+4+M cu spatii tehnice si parcare la subsol, spatii co-
merciale la parter si locuinte colective la etajele 1-4, M”, propus a fi
amplasat in Mun. Craiova, str. Pandurilor, nr. 7A, Jud. Dolj.

Informatiile privind proiectul propus potae fi consultat la sediul
APM Dolj, strada Petru Rares, nr. 1 si la sediul Bulevardul Nico-
lae Titulescu, nr. 29, Bl. I7, sc. 1, ap. 28, in zilele de luni pana joi
intre orele 8.00-16.00 si vineri intre orele 8.00-14.00.

Observatiile publicului se primesc zilnic la sediul APM Dolj,
strada Petru Rares, nr. 1.
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1. FCSB 24 15 6 3 46-21 51
2. CFR Cluj 24 12 6 6 43-24 42
3. Rapid 24 11 9 4 42-27 42
4. Farul 24 10 7 7 34-33 37
5. Craiova 24 10 7 7 35-29 37
6. Sepsi 24 9 6 9 35-30 33

7. Hermann. 24 7 12 5 31-26 33
8. „U” Cluj 24 8 8 8 31-36 32
9. Petrolul 24 6 13 5 24-24 31
10. FCU 24 9 3 12 38-39 30
11. UTA 24 7 9 8 28-34 30
12. Oþelul 24 5 13 6 24-25 28
13. Poli Iaºi 24 6 8 10 27-39 26
14. Voluntari 24 6 8 10 29-40 26
15. Botoºani 24 3 9 12 23-42 18
16. Dinamo 24 4 4 16 15-36 16

 CLASAMENT    M V                  E                  Î     G  P

Oþelul – FCU, vineri, ora 17
„U” Craiova – „U” Cluj, vineri, ora 20
Poli Iaºi – Voluntari, sâmbãtã, ora 14

CFR Cluj – Rapid, sâmbãtã, ora 21.15
Hermannstadt – Petrolul, duminicã, ora 18.15

FCSB – Sepsi, duminicã, ora 20.45
UTA – Botoºani, luni, ora 17
Farul – Dinamo, luni, ora 20

Superliga, etapa a XXV-a

În etapa a 25-a a campiona-
tului, Universitatea Craiova în-
tâlneºte Universitatea Cluj, vi-
neri, de la ora 20.00, pe sta-
dionul „Ion Oblemenco”. An-
trenorul oltenilor, bulgarul Iva-
ylo Petev, a prefaþat duelul din
Bãnie, fiind avizat de forþa clu-
jenilor la meciurile din deplasa-
re, formaþia antrenatã de Ioan
Ovidiu Sabãu fiind pe locul se-
cund într-o ierarhie a partide-
lor jucate pe terenuri strãine.

În meciul cu „U” Cluj, Uni-
versitatea Craiova nu-l va avea
în teren pe golgheterul Alex Mi-
triþã, care este suspendat, dar
Ivaylo Petev a anunþat cã nu
mai sunt probleme medicale,
Screciu, Ivan º Houri revenind
la antrenamente, iar Basilio
Ndong este ºi el prezent, dupã
ce a revenit de la Cupa Africii
pe Naþiuni.

Ivaylo Petev spune cã a în-
vãþat deja destule cuvinte în lim-
ba românã, fiind astfel familia-
rizat cu criticile de care a avut
parte de când se aflã la Univer-
sitatea Craiova, dar preferã sã
le ignore.

„M-am uitat pe statisticã ºi
Clujul este a doua echipã ca pal-
mares în deplasare, asta spune
multe. Au mulþi jucãtori cu ex-
perienþã, mulþi au jucat la noi ºi
vor sã fie la un nivel bun, e lo-
gic cã vor sã demonstreze cã
sunt foarte buni, dar e impor-
tant cât le vom permite noi sã
joace. Noi trebuie sã cãutãm
cele 3 puncte din primul minut,
sã fim concentraþi din start, sã
încercãm sã ne impunem. E
normal sã lipseascã jucãtori de-
a lungul sezonului, a lipsit Ban-
cu, acum nu joacã Mitriþã, dar
trebuie sã ne prezentãm bine ºi
fãrã el ºi sã câºtigãm. Nu mai
avem alte probleme de lot, aº-
teptãm meciul. Houri a avut o
problemã la coapsã, a lipsit la
ultimele meciuri, dar s-a antre-
nat ºi va fi disponibil. La Sepsi
am fãcut mai puþine greºeli faþã

Înfrângerile sunt o obiºnuin-
þã pentru echipa de handbal a
Craiovei, care “înghite” cea mai
consistentã parte din bugetul
anual destinat de muncipalitate
pentru sport. Al cincilea eºec
consecutiv a fost contabilizat
miercuri seara, în Sala Poliva-
lentã, de formaþia din Bãnie. Pe
o suprafaþã de joc nouã, la cele
mai înalte standarde, în care
Primãria a investit serios, Cra-
iova a pierdut contra Bistriþei,
scor 27-25, iar secundul naþio-
nalei, Bogdan Burcea, a fost pus
la respect astfel de “ºeful” sãu,
selecþionerul Florentin Pera, an-
trenorul oaspetelor.

Au jucat pentru SCMU Cra-

Handbalistele Craiovei nu mai contenesc
cu înfrângerile

iova: Curmenþ, Zoqbi De Pau-
la, Risovic – Mugosa 8 goluri
(4 din 7 m), Milosavljevic 8,
Jipa 3, Burcea-Zamfir 3, Paº-
can 2, Bojicic 1, Cace, Milic,
Malovic, Grigorie, Resetar,
Gheþu, Tudoricã.

Dacã pentru echipa vizitatoa-
re a vorbit antrenorul principal,
Florentin Pera, explicaþiile pen-
tru eºec din partea Craiovei au
rãmas pe umerii Claudiei Paºcan.

“Nu a fost uºor pentru noi,
fiindcã veneam dupã o perioadã
încãrcatã, dupã o victorie mare
pentru noi, în cupele europene,
cu Nantes. Sistemul de apãrare
5+1 ºi cel de atac 7 contra 6, au
fost cheia victoriei pentru noi.

Craiova n-a mai jucat aºa bine
de mult timp, pierduserã la scor
în ultima perioadã, acum au dat
totul pe teren ºi a ieºit un meci
bun, dar experienþa noastrã ºi-a
spus cuvântul” a spus Florentin
Pera.

“Meritam mai mult, chiar cele
3 puncte, dar am avut multe ra-
tãri, ne-am precipitat când am
avut 4 goluri avans” a spus Clau-
dia Paºcan.

În urma acestui rezultat,
SCMU Craiova rãmâne pe locul
6, cu 25 de puncte, iar în etapa
viitoare, a 17-a a Ligii Florilor,
va juca în deplasare, în Sala
“Traian”, cu SCM Vâlcea, mier-
curi, 21 februarie, de la ora 17.

Derby studenþesc pe „Ion Oblemenco”Derby studenþesc pe „Ion Oblemenco”Derby studenþesc pe „Ion Oblemenco”Derby studenþesc pe „Ion Oblemenco”Derby studenþesc pe „Ion Oblemenco”
de meciurile anterioare ºi repri-
za a doua a fost mai bunã de-
cât prima. Mã simt foarte bine
la Craiova, nu ies aºa mult în
oraº, ºtiu câteva cuvinte în ro-
mânã, dar uneori mã prefac cã
nu le înþeleg, câteodatã prefer
sã nu le pricep. Uneori câºtigi,
alterori pierzi în sport, e nor-
mal sã fie ºi critici. Nu vreau
sã ºtiu nici cine va arbitra me-
ciul de mâine. Avem trei portari
ºi oricare trebuie sã fie pregãtit
sã ajute echipa, fiecare trebuie
sã dea cel mai bun. Nu numai
în România este proverbul
„echipa câºtigãtoare nu se
schimbã”, ºi în Bulgaria o
avem. Vã spun ceva în premie-
rã, pe Iliev ºi pe Zlatinski i-am
ajutat eu sã vinã în România” a
spus Ivaylo Petev.

David Lazar: „Sper sã
câºtigãm ca sã îmbunãm

suporterii, fiindcã i-am cam
dezamãgit”

Revenit între buturile Uni-
versitãþii Craiova dupã o lungã
perioadã în care a fost rezer-
vã, portarul David Lazar a de-
claratã cã sperã într-un prim
succes anul acesta pe teren pro-
priu, fiind conºtient cã fanii ol-
teni sunt dezamãgiþi dupã cele
douã eºecuri de pe „Ion Oble-
menco”, în duelurile cu Farul
ºi FCSB.

„Întâlnim o echipã foarte
bunã, cu jucãtori ºi antrenor
experimentaþi, unii au trecut pe
la noi, dar în teren uitãm de
prietenii ºi cei mai buni sã câº-
tige în teren. A trecut ceva timp
de când nu am mai jucat, dar
am rãmas concentrat ºi mi-am
aºteptat rândul, le mulþumesc
antrenorilor cã au avut încre-
dere în mine. Am avut o neîn-
þelegere cu Silva la meciul tre-
cut, se mai întâmplã între ju-
cãtori, dar bine cã nu a ieºit
gol, sper ca pe viitor sã nu se
mai întâmple. Mai sunt  multe

meciuri, multe puncte în joc,
sper sã luãm cât mai multe,
meciurile sunt echilibrate, tre-
buie sã ai emoþii la fiecare
meci, ca sã fii concentrat. Spe-
rãm sã câºtigãm primul meci
acasã de anul acesta, sã îm-
bunãm suporterii, fiindcã i-am
cam dezamãgit în ultima vre-
me. Sperãm sã fim matematic
în play-off pânã la ultimele
douã meciuri,  cu Rapid ºi
FCU. Atmosfera este mai bunã,
avem mai multã încredere, dar
nu trebuie sã ne culcãm pe o
ureche, fiindcã putem cãdea în
partea cealaltã, mai ales cã am
pierdut multe puncte în ultima
vreme” a spus David Lazar.
Titlu: Derby studenþesc pe
„Ion Oblemenco”.

Sabãu: „La Craiova trebuie
sã arãtãm foarte bine ºi sã
luãm cel puþin un punct”
Antrenorul ardelenilor, Ioan

Ovidiu Sabãu, a prefaþat astfel
partida din Bãnie: „Este o de-
plasare dificilã pe care trebuie
sã o gestionãm foarte bine. În
primul rând sã nu ne pierdem
încrederea unii în ceilalþi, ei în
ce am lucrat pânã acum ºi noi
în aceºti jucãtori care au arãtat
de foarte multe ori cã au cali-
tate, cã au valoare. E un mo-
ment mai delicat, nu suntem
bine, nu ne prezentãm bine ºi
din punct de vedere fizic. Ori-
ce echipã poate sã treacã prin
astfel de momente. Foarte im-
portant acum este cum gestio-
nez eu, dar ºi cum gestioneazã
jucãtorii astfel de momente.
Acum se vede maturitatea, se
vede echilibrul, înþelepciunea
unui grup, pentru cã atunci
când lucrurile funcþioneazã
bine este totul foarte uºor. Când
lucrurile nu merg, atunci sigur
cã încep sã aparã nemulþumiri-
le, lipsa de încredere, ºi la noi
nu e voie sã aparã aºa ceva
pentru cã am arãtat cã suntem

un grup bun. Jucãtorii au va-
loare, nu au uitat sã joace fot-
bal. Trebuie sã ne întoarcem la
ce am fost. Sigur, de multe ori
suntem poate prea naivi, prea
ne dorim sã controlãm mai mult
jocul, ne gândim mai mult la
faza de atac, ºi am neglijat par-
tea defensivã ºi am lãsat niºte
spaþii de care adversarii au ºtiut
sã profite. Poate cã ne-am cre-
zut prea valoroºi ºi prea impor-
tanþi. Toate aceste laude ºi apre-
cieri în loc sã-i stimuleze, sã le
dea acea adrenalinã de care ai
nevoie sã fii mai bun, a inter-
venit acea relaxare. Sã nu ui-
tãm cã noi de trei sãptãmâni ne
antrenãm numai pe sintetic,
ceea ce înseamnã cã e imposi-
bil sã faci un antrenament în
care sã ai intensitate, contact,
acþiuni, n-avem cum sã ne an-
trenãm. Acesta este ºi el un

handicap, nu vreau sã gãsesc
scuze, dar asta e realitatea. Am
avut ºi eu niºte aºteptãri care
s-au dovedit a nu fi cele reale,
probabil m-am grãbit în anumite
situaþii, probabil abordarea unor
jocuri trebuia fãcutã un pic di-
ferit, sã mã adaptez ºi la ce
avem la dispoziþie, dar am mers
pe acea idee cã suntem o echi-
pã care putem sã controlãm
jocul, sã jucãm foarte mult pe
atac ºi, pe undeva, am neglijat
partea defensivã. Trebuie sã
gãsim un echilibru! La Craiova
trebuie sã arãtãm foarte bine.
Cred cã obiectivul nostru este
sã ne întoarcem la acea echipã
care are încredere, care joacã,
una mult mai bine organizatã ºi
defensiv, ºi sã arãtãm mult mai
bine din punct de vedere fizic.
Clar este cã trebuie sã venim
de acolo cu cel puþin un punct”.


